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Inleiding 
In een recent artikel in Binnenlands bestuur wordt melding gemaakt van de onbekendheid bij veel gemeenten met de 
Europese AI verordening. Op 13 maart jl is de eerste uitgebreide wetgeving op het gebied van kunstmatige intelligentie een 
feit. Deze verordening moet ervoor zorgen dat AI betrouwbaar en veilig is en de grondrechten van de EU respecteert. 
Tegelijkertijd moet de wet innovatie ondersteunen en zorgen dat Europa mee blijft tellen. De verordening treedt in 2026 in 
werking. 
 
Vraag 1 
Is er iemand binnen gemeente Gooise Meren op de hoogte van de AI Act en de verplichtingen die deze wetgeving met zich 
mee brengt? 
 
Antwoord 
Ja binnen Gooise Meren zijn er verschillende disciplines mee bezig (lees: CISO, Informatiemanager, Juridisch Adviseur 
Privacy), we volgen deze ontwikkelingen en bekijken welke implicaties deze hebben voor Gooise Meren. 
 
Vraag 2 
Wordt er actie ondernomen binnen onze gemeente om het bewustzijn omtrent AI Act te vergroten? 
 
Antwoord 
Ja, binnen Gooise Meren organiseren we diverse sessies rondom AI (het brede onderwerp), daarnaast wordt er een e-learning 
aangeboden via de Gooise Meren Academy (Artificial Intelligence: een kennismaking). 
 
Vraag 3 
Zijn er al veranderingen doorgevoerd om te voldoen aan de AI Act? 
 
Antwoord 
Gooise Meren maakt al gebruik van verschillende frameworks om ethiek en privacy te waarborgen. Waaronder de DEDA (de 
ethische data-assistent), DPIA (Data Protection Impact Asessment), IAMA (Impact Assessment Mensenrechten en 
Algoritmes) en de AVG bij de aanschaf van nieuwe software, of bij de implementatie van nieuwe (interne) dashboards. 
Daarnaast zijn we interdisciplinair een AI-beleid aan het ontwikkelen wat binnenkort vastgesteld gaat worden, dit blijft echter 
een levend document gezien de ontwikkelingen met Generatieve AI en de AI-Act. 
 
Vraag 4 
Hoe wordt de raad op de hoogte gehouden van deze ontwikkelingen? 
 
Antwoord 
We organiseren samen met de wethouder een kennissessie voor de Raad op 22 april. 


